



認購 / 行使表格

Subscription and Exercise Form

請將已填妥的表格傳真至(852) 2820 0602、郵寄至香港九龍灣宏泰道 23 號 Manhattan Place 22 樓交收部或交回九龍灣總部。 Please return your duly signed written form by fax to (852) 2820 0602, or by mail to Settlement Department, 22/F, Manhattan Place, 23 Wang Tai Road, Kowloon Bay, Hong Kong, or by visiting the Headquarters.

致：時富證券有限公司

Date 日期 : \_\_\_\_\_

To: Celestial Securities Limited

\*請選擇類別 Please select the type :  供股權 Rights  公開發售股份 Open Offer  認股權證 Warrants  優先發售股份 Preferential Offer

本人/吾等現認購/行使 \_\_\_\_\_ (股數) 股 \_\_\_\_\_ (股票號碼) \_\_\_\_\_ (股票名稱)。

另外，除本人/吾等以上認購之股份外，請代為 (註)額外認購新股份 \_\_\_\_\_ 股。

請於本人/吾等戶口內扣除所需費用。

Please subscribe/ exercise \_\_\_\_\_ (Quantity) shares of \_\_\_\_\_ (Stock Code) \_\_\_\_\_ (Stock Name) of my/our account.

Apart from the above shares which I am/we are entitled to subscribe, (Remark) please apply \_\_\_\_\_ excess shares on my/our behalf and debit my/our account for all charges.

Client Signature 客戶簽署: \_\_\_\_\_
Client Name 客戶名稱: \_\_\_\_\_
Account No. 戶口號碼: \_\_\_\_\_
Contact No. 聯絡電話: \_\_\_\_\_

Table with 3 columns: FOR OFFICIAL USE ONLY, ACCOUNT BALANCE, SUBSCRIPTION FEE, HANDLING CHARGE.

\*請在適當位置加上✓號
\*Please ✓ at the appropriate box

供股手續費之計算方法 (每手 x 港元 0.80 + 港元 50) ; 額外申請之手續費-港元 50
Calculation of subscription charges (No. of lots \* HKD0.80 + HKD50); Excess application charges- HKD50

註：額外認購只適用於有提供額外認購選擇之股份；概不保證閣下之額外申請可獲全數接納及被獲配發申請的額外股份可能為碎股。

Remark: Excess Application is only for the stock that provides excess application option. There is no guarantee that your excess application will be fully accepted and the accepted excess application shares may be in odd lot.